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Abstract (en)
In order to ensure that the contact tongue (10) is seated without play in the ceramic base (11) in H1-halogen incandescent lamps, the contact
tongue (10) has spring tongues (13) which are stamped out on one its edges and are spread away from the body of the contact tongue (10).
Furthermore, the contact tongue (10) has two flats (16) and a shoulder (14) which fix the contact tongues (10) in the base (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei H1-Halogenglühlampen einen spielfreien Sitz der Kontaktzunge (10) im keramischen Sockelstein (11) zu gewährleisten, besitzt die
Kontaktzunge (10) an einer ihrer Kanten ausgestanzte Federzungen (13), die vom Körper der Kontaktzunge (10) abgespreizt sind. Ferner weist die
Kontaktzunge (10) zwei Anflachungen (16) und eine Schulter (14) auf, die die Kontaktzungen (10) im Sockelstein (11) fixieren. <IMAGE>
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